
Spordikomisjoni töö aruanne 2022 aasta 

 

 

Spordikomisjon käis 2022 astal koos 11 korda. Komisjoni istungid on olnud töised ja täis arutelusid. 

Istungitele on kutsutud spordieluga seotud külalisi, tehtud ettepanekuid spordielu elavdamiseks. 

Komisjoni ettepanekul on praeguseks loodud spordijuhi ametikoht  Mulgi vallas. 

Istungitel tegeleme volikogu päevakorras olevate eelnõude aruteludega ja teeme omapoolseid 

ettepanekuid. 

Kaks korda aastas vaatame üle komisjonile laekunud sporditoetuste taotlused ja teeme ettepanekud 

toetuste jagamiseks. 

Esitasime vallavalitsusele  ettepanekuid Mulgi valla parimate sportlaste , treenerite ja võistkondade 

tunnustamiseks ja rahaliste preemijate jagamiseks 

Spordikomisjoni eestvedamisel viisime läbi vastlapäeva Mulgi valla lastele Abja lasteaia 

mäel.Tegime ettepaneku korraldada vastlapäevi ja teisi rahvaüritusi valla erinevates piirkondades ja 

ka külades. 

Alustasime tutvumist vallas asuvate terviseradadega, et saada paremini selgeks, milleks kulub 

rajahooldustasu. 

2022 aastal sai läbitud Sokaoru ja Rahumäe terviserada. Eesmärgiks on tutvuda kõigi valla 

terviseraadadega. 
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